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Vragen van het lid Kwint (SP) aan de Minister van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap over het bericht dat 20 procent van de startende docenten in het 
mbo na één jaar uitstroomt (ingezonden 21 maart 2019). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Twintig procent startende docenten stroomt 
na één jaar uit»?1 

Vraag 2
Vindt u het ook zorgelijk dat 20% van de uitgestroomde docenten werk vindt 
buiten het onderwijs? Kunt u dit toelichten? 

Vraag 3
Hoe groot is het aandeel docenten dat via een uitzendbureau werkzaam is in 
het mbo? 

Vraag 4
Wat zijn volgens u de mogelijke oorzaken van de hoge uitstroom van 
mbo-docenten? 

Vraag 5
Bent u bereid onderzoek te doen naar de oorzaken van de hoge uitstroom 
onder mbo-docenten? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Hoe staat u tegenover een specifieke lerarenopleiding of cursus voor het 
mbo? 

Vraag 7
Is het gebrek aan begeleiding een oorzaak van de hoge uitstroom van 
mbo-docenten? 

Vraag 8
Wat gaat u doen om de begeleiding van startende mbo-docenten te 
verbeteren? 

1 https://mbo-today.nl/twintig-procent-startende-docenten-stroomt-na-een-jaar-uit/

 
 
 
 
kv-tk-2019Z05555
’s-Gravenhage 2019 Tweede Kamer, vergaderjaar 2018–2019, Vragen 1



Vraag 9
Kunt u aangeven hoe de verhoudingen liggen binnen dit percentage 
uitstromers verdeeld over zij-instromers, hybride docenten, herintreders en 
docenten die rechtstreeks van hun opleiding komen?
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